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RADA VAV,EDIČNÍ RADA, REDAKČNÍ RADA, GK IGS: 
Přítomni (bez titulů): Jana Klicnarová (předsedkyně), Dagmar Škodová Parmová, Ivana Faltová Leitmanová, 

Petr Řehoř, Radek Zdeněk, Drahoš Vaněček, Milan Jílek, Eva Kislingerová, Hana Doležalová, Kamil Pícha, 

Ladislav Rolínek, Jan Vávra (prostřednictvím Skype) 

Administrace: Nikola Soukupová  

Omluven: Tomáš Mrkvička 

Program jednání: 

1) ÚVODEM 

Předsedkyně Rady VaV přivítala přítomné a stručně uvedla program setkání s rekapitulací nového statutu 

Rady VaV, která bude současně Radou ediční a Radou redakční na EF. Paní děkanka rozdala přítomným 

členům jmenovací dekrety rozšířené Rady VaV. 

2) HODNOCENÍ PROJEKTŮ S ODLOŽENÝM HODNOCENÍM IGS 2017  

(pořadí abecedně dle příjmení hl. řešitele bez titulů) 

 IGS28C1  

Na základě předložených výstupů a čerpání v projektu se Rada VaV rozhodla udělit projektu hodnocení 

SPLNĚN. Doplatek/odměna je v kompetenci děkanky EF. 

 IGS17A1  

Na základě předložených výstupů a čerpání v projektu se Rada VaV rozhodla udělit projektu hodnocení 

SPLNĚN S VÝHRADOU. Další postup je v kompetenci děkanky EF. 

 IGS09C1 

Na základě předložených výstupů a čerpání v projektu se Rada VaV rozhodla udělit projektu hodnocení 

SPLNĚN S VÝHRADOU. Další postup je v kompetenci děkanky EF. 

 IGS20C1  

Na základě předložených výstupů a čerpání v projektu se Rada VaV rozhodla udělit projektu hodnocení 

SPLNĚN S VÝHRADOU. Další postup je v kompetenci děkanky EF. 

 IGS13C1  

Na základě předložených výstupů a čerpání v projektu se Rada VaV rozhodla udělit projektu hodnocení 

SPLNĚN. Doplatek/odměna je v kompetenci děkanky EF. 

 IGS07P1 

Na základě předložených výstupů a čerpání v projektu se Rada VaV rozhodla udělit projektu hodnocení 

SPLNĚN. Doplatek/odměna je v kompetenci děkanky EF. 
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 IGS23A1  

Na základě předložených výstupů a čerpání v projektu se Rada VaV rozhodla udělit projektu hodnocení 

NESPLNĚN. Rada VaV rovněž zamítla žádost o převedení projektu do nižší kategorie. Další postup je 

v kompetenci děkanky EF. 

 IGS24B1  

Na základě předložených výstupů a čerpání v projektu se Rada VaV rozhodla udělit projektu hodnocení 

SPLNĚN S VÝHRADOU. Rada VaV rovněž zamítla žádost o převedení projektu do nižší kategorie. Další 

postup je v kompetenci děkanky EF. 

3) ŽÁDOST V RÁMCI IGS 2020 

Rada VaV, na základě předložené písemné žádosti hlavní řešitelky Ing. Moniky Maříkové, Ph.D., schválila 

ukončení řešení jejího projetu IGS202004 Podání projektu Visegrad – Podnikavost. Z projektu prozatím 

nebyly čerpány žádné finanční prostředky. 

Řešitelka uvedla důvody k ukončení grantu IGS ve své žádosti. 

4) HLASOVÁNÍ O NAVRŽENÝCH MIMOŘÁDNÝCH VÝSLEDCÍCH DO HODNOCENÍ DLE OD 171/2019 

 Software Cran.R 

Za KMI byl do hodnocení navržen výše zmíněný software, který byl předsedkyní Rady VaV krátce 

představen. Rada si před hlasováním per rollam o přidělení bodové hodnoty výsledku vyžádala upřesňující 

informace – časová náročnost tvorby softwaru, přínos pro fakultu, počet stažení a dostupnost. 

 Kapitoly v odborných monografiích 

Za KRM bylo do hlasování navrženo 5 kapitol v odborných kolektivních monografiích. Rada VaV se shodla na 

systému, že bodové hodnocení za mimořádné výsledky bude korespondovat s hodnocením v rámci 

Metodiky M17, tj. známka 1= body jako Q1; známka 2= body jako Q2; známka 3= body jako Q3; známka 4= 

body jako Jsc; známka 5= nehodnoceno. Rada VaV rovněž zamítla návrh KRM navyšovat bodové hodnocení 

článků na základě počtu citací. 

5) KONCEPT IGS A FAKULTNÍ MIMOŘÁDNÉ RVO 2021 

Rada VaV se shodla na vyhlášení obou soutěží v září 2020 se začátkem řešení od ledna 2021. Koncept 

zůstane stejný jako v roce 2019. Konkrétní návrh ještě Rada VaV projedná per rollam. 

6) SEZNÁMENÍ RADY VAV S ČINNOSTÍ FAKULTNÍCH ČASOPISŮ 

Docent Rolínek seznámil ostatní s činností a konceptem časopisů ACTA UNIVERSITATIS BOHEMIAE 

MERIDIONALIS a ECONOMICS WORKING PAPERS. 

Rozběhla se diskuze k nastavení délky oponentního řízení, vhodné platformy pro výstupy, indexace do 

Scopus, kvality přijímaných článků, možné spojení s jinou institucí, nutnost umístit do databáze REPEC atd. 

Pro příští radu VaV docent Rolínek připraví návrh dalšího postupu. 

https://www.degruyter.com/view/j/acta.2015.18.issue-2/issue-files/acta.2015.18.issue-2.xml?rskey=ka3P5a&result=5
https://www.degruyter.com/view/j/acta.2015.18.issue-2/issue-files/acta.2015.18.issue-2.xml?rskey=ka3P5a&result=5
http://ewp.ef.jcu.cz/
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7) SEZNÁMENÍ RADY VAV S ČINNOSTÍ EDIČNÍ RADY 

Docent Řehoř seznámil ostatní s činností Ediční rady EF, pohovořil o počtu vydávaných skrip/VŠ učebnic, 

oponentském řízení atd. 

8) RŮZNÉ 

Diskuze o predátorských taktikách v publikování. 

Prof. Vaněček upozornil na důležitost motivace pracovníků k tvorbě skript a VŠ učebnic.  

Doc. Jílek navrhl vytipovat klíčové oblasti pro rozvoj EF a vypsat inzeráty na takovéto postdoc pozice.  (Mj. 

s cílem sehnat vhodné kandidáty na univerzitní postdok pozici.) 

Termín další porady bude upřesněn mailem/na stránkách VaV EF. 

Úkoly pro zaměstnance, katedry a vedení EF: Zodpovídá Termín 

1 Zveřejnění zápisu Ing. Nikola 
Soukupová 

 

Zápis vyhotovil a verifikoval: 
Zápis vyhotovil: Ing. Nikola Soukupová Zápis verifikoval: doc. RNDr. Jana Klicnarová, Ph.D. 

Dne:  29. 5. 2020 Dne: 29. 5. 2020 

Podpis: VR  Podpis: VR 

 


